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Ceea ce va urma, va fi foarte greu.  

Va urma multă violență împotriva noastră, a celor 

ce vor să ne transforme în niște pioni.  

Prin intermediul controlului alimentelor, a aerului, 

a apei, chiar și a gândurilor noastre și a sentimentelor 

noastre și a creierului nostru… și spun asta pentru că 

ceea ce ne pregătesc sataniștii este ceva ce nu își poate 

imagina nimeni, și totuși acești sataniști și-au imaginat 

și vor ști cum să manipuleze și să controleze mintea 

oamenilor. 

 Cum ne vor controla? Și nu mă refer acum la 

controlul exercitat acum prin televizor sau internet, 

sau la controlul prin telefonul mobil… (…) ci ceea ce 

va veni, va fi ceea ce spune și Apocalipsa, pecetluirea 

oamenilor cu cipuri.  

Cine va încerca să îl scoată va muri. Aceia 

care vor primi semnul, vor suferi mai mult 

decât creștinii.  

Să nu vă imaginați însă că Antihrist va 

reuși să cucerească toată lumea. Nu va fi așa! 

Foarte multe suflete se vor revolta împotriva 

Antihristului.  

Vor fi războaie, prigoane, plângere și mult 

sânge. Dar, aceia vor fi cei mai mari sfinți ai 

tuturor vremurilor. Până acum ne gândeam la 

Sfântul Dimitrie, Sfântul Gheorghe, Sfânta 

Ecaterina și ziceam: “Doamne, de am fi trăit 

și noi în vremurile acelea sfinte!”  

Acum, cei ce-L iubesc pe Dumnezeu, vor 

avea în față, cu ajutorul lui Dumnezeu, 

vremuri de mărturisire și posibilitatea de a 

învinge. 

Totuși, subliniez, ca să învingă acești 

oameni care doresc să-L mărturisească pe 

Dumnezeu și nu vor primi pecetea trebuie să 

aibă totală încredere în Dumnezeu, să I se 

încredințeze total lui Dumnezeu ca niște 

prunci, și așa de mare va fi puterea Harului 

peste ei, că nimic nu va putea să le facă rău, 

și nu în ultimul rând, ceea ce îi va întări și îi 

va apăra cel mai mult, este Sfânta 

Împărtășanie.  

Cine nu se va împărtăși, cu credință și cu 

dragoste, înțelegând că primește Sângele și 

Trupul Dumnezeu-Omului, acela va suferi 

mult. 
(Fragment din articolul publicat în 

revista  Atitudini, nr. 28, Traducere din 
limba greacă de Monahul Mercurie ) 
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Nu vor fi ca aceste cip-uri de azi, astea nu 

înseamnă nimic… acestea sunt doar o prefigu-

rare a cipului pe care îl va pune Antihristul cui 

va accepta. Nu vor obliga pe nimeni, dar vor 

ști ca nu vom putea supraviețui fără ele. 

Acest semn, cum va fi? Această pecete va 

fi o invenție satanică extrem de complexă, dar 

pe de altă parte și foarte subtilă, care va 

funcționa pe două nivele. 

Primul nivel va fi similar cu antena de 

satelit prin care putem să recepționăm 

programe la televizor.  

Prima oară, vor încerca să ne dea această 

antenă, pe căi ocolite, în special prin așa zise 

,,vaccinuri” vor încerca să ne implanteze 

nano-echipamente în corp, invizibile cu ochiul 

liber și care vor juca rolul unui spion. Aceste 

echipamente vor putea citi și interpreta 

semnalele corpului uman. Acesta va fi o parte 

din pecete.  

Al doilea nivel, va fi un cip extrem de 

subtil pe care îl vor implanta pe mână sau pe 

frunte, un nano-cip (nu ca cele pe care le știm 

acum) care va comunica cu echipamentele pe 

care le vom avea deja în corpul nostru și care 

vor funcționa ca un tot unitar, ca un computer 

și vor transmite informații.  

Acest dispozitiv, va putea să interacționeze 

strâns cu materialul genetic al omului, cu 

creierul și cu sistemul nervos, astfel încât 

nimeni nu va putea să-l mai scoată. De aceea, 

cei care vor primi acest semn vor fi robiți de 

Antihrist. Și cine va înțelege că ceva nu e în 

regulă, nu-l vor mai putea scoate. 
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